



(Arabic Translation is attached/ الترجمة العربية مرفقة)

June 1, 2010

No.19

The Ratification for the Final Results of the election of the Council of Representative in Iraq

1. Japan welcomes the ratification by the Federal Higher Court Today for the final results of the election of the Council of Representatives of Iraq which was carried out on March 7 (Sun) 2010.
2. In this occasion, Japan congratulates the Government and the People of Iraq for the completion of the election process and during this process expresses its appreciation to IHEC and UNAMI for their efforts and dedications during this process.
3. Japan encourages Iraqi Political Leaders to accelerate their efforts to form a new government reflecting the will of Iraqi people shown in the election through dialogues and based upon constitution. Japan hopes that New Government will be based on inclusiveness and national unity among various components of Iraq.
4. Japan will continue to actively support the efforts of the government and the people of Iraq for stability and development of the country.

(END)



(ترجمة غير رسمي)

التاريخ: 1 حزيران 2010

الرقم: 19

تصريح صحفي حول تصديق النتائج النهائية لانتخاب مجلس النواب في العراق

1. ترحب اليابان بمصادقة المحكمة الاتحادية العليا اليوم على النتائج النهائية لانتخابات مجلس النواب العراقي و التي جرت في يوم الأحد السابع من آذار 2010.

2. و بهذه هذه المناسبة، تهناً اليابان حكومة وشعب العراق على إكمال العملية الانتخابية وتعبر عن تقديرها لجهود وتفان المفوضية العليا المستقلة للانتخابات وبعثة الأمم المتحدة لمساعدة العراق خلال هذه العملية.

3. تحث اليابان القادة العراقيين على الإسراع في جهودهم المبذولة لتشكيل حكومة جديدة تعكس إرادة الشعب العراقي التي ظهرت في الانتخابات و ذلك من خلال الحوارات و بالاستناد على الدستور. كما تأمل اليابان أن تكون الحكومة الجديدة شاملة و موحدة لمختلف مكونات العراق.

4. ستستمر اليابان بتقديم الدعم الفعال لجهود حكومة وشعب العراق من أجل استقرار وتنمية البلاد.

(إنتهى)